
We drive 
 nuts 
for YoU!

www.palm-nutsandmore.de



• Mariani of California (Germany) Trockenfrüchte GmbH: 

 German branch of the Mariani Nut Company (California/USA). 

• CAL NUT Marketing Inc. (California/USA):  

 our direct connection to Californian almond shippers and producers. 

• California Direct (Germany) GmbH:

 import service provider for our producers, contract partner for our customers.

• Hill View Packing Company (California/USA):

 high-profile dried plum producer.

• Suncoast Gold Macadamias (Queensland/Australia):  

 leading producer cooperative.

• Green & Gold Macadamias:  

 Marketing Joint venture of Suncoast Gold and Green farms Nut Company (South Africa).

• Pagysa (Izmir/Turkey):  

 Producer with a long tradition of sultana, dried apricot etc. production.

• Nova Fruits International (Izmir/Turkey):  

 Producer of various high-quality dried fruits.

oUr exPertiSe – for YoUr MArket SUCCeSS

®

Long-standing experience and in-depth experience with products, outstanding market knowledge, competent management of complex logistics 

and import processes, high-quality supplementary services and, last but not least, close collaboration tailored to your individual needs: these are 

the factors that have decisively contributed to our decades of success as a intermediary and service provider for nut and dried fruit producers. 

our strategy is as simple as it is successful: By offering the full range of services from one source – from market consulting up to and including 

package development - we move products directly from their origin to the buyer, without any detours.

We adapt our portfolio of services to the needs of our suppliers; at the same time, our company with its compact organization and workforce 

guarantees high speed and flexibility when it comes to meeting your needs. in the process, we strive towards long-term business relations 

based on trust. this is why we regularly visit the locations of our processors and partners or ensure that cooperating regional partners are get-

ting the care they need. We have a tradition of taking an open, honest and reliable approach; you won‘t find any speculative market prices or 

unreliable delivery promises here. our quality standard is also evident in our certification according to iSo 9002 and as an ifS broker. 

A large number of our suppliers also hold ifS certification, some of whom we helped get there. 

We are proud of these partners, who lead their respective sectors:



Lange erfahrung und tiefes know-how im Produktbereich, ausgezeichnete Marktkenntnisse, souveränes Beherrschen komplexer Logistik- und 

importprozesse, hochwertige ergänzende dienstleistungen und nicht zuletzt eine enge und individuelle Zusammenarbeit: das sind die wesent-

lichen faktoren, mit denen wir seit Jahrzehnten als Mittler und dienstleister für Produzenten von Nüssen und trockenfrüchten erfolgreich sind. 

Unser konzept ist so einfach wie überzeugend: Mit kompletten Leistungen aus einer Hand – von der Marktberatung bis zur verpackungsent-

wicklung – bringen wir ohne Umwege die Produkte direkt vom Ursprung zu den Abnehmern. 

Wir sind leistungsmäßig so groß, wie es unsere Lieferanten brauchen; andererseits sind wir personell und organisatorisch so kompakt aufge-

stellt, dass wir eine hohe Schnelligkeit und flexibilität gewährleisten können. Wichtig ist uns dabei insbesondere eine langfristig vertrauensvolle 

Geschäftsbeziehung. deshalb sind wir regelmäßig bei den Produzenten und Partnern vor ort bzw. stellen mit regionalen kooperationspartnern 

eine optimale Betreuung sicher. offenheit, ehrlichkeit und verlässlichkeit haben bei uns tradition, spekulative Marktpreise oder unzuverlässige 

Lieferzusagen gibt es nicht. Unser Qualitätsanspruch drückt sich auch in der Zertifizierung nach iSo 9002 und als ifS-Broker aus. 

Auch viele unserer Lieferanten sind, z. t. durch unsere Mithilfe, ifS-zertifiziert. 

Wir sind stolz auf diese Partner, die zu den führenden Anbietern in ihren Bereichen zählen:

• Mariani of California (Germany) Trockenfrüchte GmbH (Deutschland): 

 deutsche Niederlassung der Mariani Nut Company (kalifornien/USA). 

• CAL NUT Marketing Inc. (Kalifornien/USA): 

 unsere direkte verbindung zu den kalifornischen Abladern und Produzenten von Mandeln. 

• California Direct (Germany) GmbH (Deutschland): 

 import-dienstleister für unsere Produzenten, kontraktpartner für unsere kunden.

• Hill View Packing Company (Kalifornien/USA): 

 namhafter trockenpflaumenproduzent.

• Suncoast Gold Macadamias (Queensland/Australien): 

 führende Produzenten-kooperative.

• Green & Gold Macadamias: 

 Marketing Joint venture von Suncoast Gold und Green farms Nut Company (Südafrika).

• Pagysa (Izmir/Türkei): 

 traditionsreicher Hersteller von Sultaninen, getrockneten Aprikosen u.a.

• Nova Fruits International (Izmir/Türkei): 

 Produzent verschiedener hochwertiger trockenfrüchte.
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GlobeRunners is an NVOCC/freight forwarding company that focuses on 

full container load exports from the USA to all points in the world.  We are 

located in the heart of California’s agricultural community.

We have built a trusted name in the industry and always see the big picture 

while seeking out long term partnerships.

GlobeRunners has been very effective at providing capacity in niche markets 

for large and small companies as well as deeper ocean freight discounts.

We have built our reputation on outstanding service, fast and knowledgeable 

documentation expertise and all inclusive market rates that are be backed by 

equipment availability and vessel space.

Tom Binger, Sales Manager
tom@grunners.com
3300 Douglas Blvd., Suite 305
Roseville, CA 95661
Phone: 916 337 4883

We are your partner in business and realize a fast and 
accurate response is required to secure your orders.  
GlobeRunners will respond with a quick turnaround 

on all your needs from rates to documentation.

trAditioNeLL kUNdeNorieNtiert

Many producers ship us hundreds of containers with goods valued in the millions  – all in good faith, without any contractual basis. We are 

honored by this trust we are shown, which is the result of the outstanding reputation we have maintained since 1975. that was the year 

Horst W. Palm founded the company in the form of an import/export agency. even at that time, we considered ourselves to be represen-

tatives of the source – our suppliers. in 1999, Mr. Palm sold the business to his two managers, Joachim Alkewitz and Jens Borchert – today‘s 

managing directors.

Under their management and the new company name, the business evolved from a classic agency into a service agency. Constantly striving to 

offer our customers the greatest possible benefit, we continually adapt our business activities to current market needs. We are the local partner 

our customers need in order to successfully overcome the hurdles set by the unique boundary conditions of the european market.

viele Produzenten schicken uns Hunderte Container mit einem Warenwert in Millionenhöhe – ohne verträge, einfach auf treu und Glauben. die-

ses vertrauen ehrt uns und ist das ergebnis eines seit 1975 ausgezeichneten rufes. in diesem Jahr gründete Horst W. Palm das Unternehmen 

als import-/exportagentur. Schon damals verstanden wir uns als vertreter des Ursprungs, der Lieferantenseite. 1999 verkaufte Herr Palm den 

Betrieb an seine beiden führungskräfte, die heutigen Geschäftsführer Joachim Alkewitz und Jens Borchert.

Unter ihrer Leitung und unter neuer firmierung wandelte sich das Unternehmen von der klassischen Agentur 

zu einer Serviceagentur. immer bestrebt, den kunden bestmöglichen Nutzen zu bieten, pflegen wir einen 

kontinuierlichen Anpassungsprozess an die jeweils aktuellen Marktanforderungen. Wir sind vor ort der 

Partner, den unsere kunden brauchen, um erfolgreich die Hürden der besonderen rahmenbedingungen 

des europäischen Marktes zu nehmen. 

A trAditioN of CLoSe CUStoMer reLAtioNS
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„Nuts & More“ is in our name and has several meanings. it means that we are more than just an intermediary agency; it means that we 

seek to represent a smaller number of select producers who offer added quality and that our portfolio isn‘t just limited to nuts, but also 

offers dried and soft fruits. our producers are based in renowned growing regions and are often considered leaders in their sectors. We 

maintain particularly close, long-standing relations with our Californian producers.

Our individual areas of focus cover 

the following products:

Nuts

• Almonds

• Walnuts/kernels

• Macadamia nuts

• Brazil nuts

Dried/soft fruits:

• dried plums (prunes)

• Sultanas

• dates

• figs

• Cranberries

• Apricots

SeLeCt QUALitY



Breite Straße 9
21244 Buchholz in der Nordheide 

Tel.: (0 41 81) 40 31 ∙ Fax: (0 41 81) 40 33
kanzlei@steurano.de ∙ www.steurano.de

„Nuts & More“ steht in unserem Namen, und das hat eine mehrfache Bedeutung. es bedeutet, dass wir mehr sind als eine vermittlungsagen-

tur; es bedeutet, dass wir eher wenige, aber dafür ausgewählte Hersteller mit einem Mehr an Qualität vertreten wollen; und es bedeutet, dass 

unser Portfolio nicht nur Nüsse, sondern auch trocken- und Softfrüchte umfasst. Unsere Hersteller stammen aus namhaften Anbauregionen 

und gelten in ihren Sparten oft als führend. insbesondere zu kalifornischen Produzenten unterhalten wir sehr enge und langjährige Beziehungen.

Im Einzelnen liegen unsere Schwerpunkte 

auf den folgenden Produkten:

Nüsse

• Mandeln

• Walnüsse/-kerne

• Macadamia-Nüsse

• Paranusskerne

Trocken-/Softfrüchte:

• trockenpflaumen 

• Sultaninen

• datteln

• feigen

• Cranberries

• Aprikosen

AUSGeWäHLte QUALität
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Will our product make it on the market? this is a question that is virtually impossible to answer from afar. that‘s why our international pro-

ducers and suppliers trust our competence and experience with local markets. We know our markets down to the last detail and provide 

our customers with all the information they need to succeed. from continual monitoring of global harvest and price developments as well 

as other market factors, we know the conditions products can be offered at. 

We also evaluate whether a particular product is at all ready for the market and whether it meets the expectations of potential buyers and 

consumers. if the evaluation returns a positive signal, we provide assistance with outstanding direct contacts, presentations at leading 

trade fairs, additional background information and other measures for successful market entry.

SUPPort froM tHe Get Go



Green & Gold
Global Commitment

•  Largest Macadamia 
Marketer

•  Supply Security /  
Multi-county Platform

•  Quality / Food Safety
•  Customer Service

Green & Gold MacadaMias
Usa / Japan 
Brian loader – brian.loader@greenandgoldnuts.com
aUstralia / asia
richard Genest – richard.genest@greenandgoldnuts.com
eUrope / Middle east
alex Whyte – alex.whyte@greenandgoldnuts.com
For more information, visit our website now:   
www.www.greenandgoldnuts.com

Hat das Produkt eine Chance auf dem Markt? das ist eine frage, die sich aus der ferne praktisch nicht beantworten lässt. deswegen vertrauen 

unsere internationalen Produzenten und Lieferanten auf unsere kompetenz und erfahrung vor ort. Wir kennen unsere Märkte genau, und wer 

dort erfolgreich sein will, erhält von uns die erforderlichen informationen. durch das kontinuierliche Beobachten der weltweiten entwicklungen bei 

ernten und Preisen sowie anderer Marktfaktoren wissen wir, zu welchen Bedingungen Produkte angeboten werden können. 

ebenso beraten wir in der frage, ob das jeweilige Produkt überhaupt marktreif ist und den vorstellungen der 

hiesigen Abnehmer und konsumenten entspricht. kann man sie bejahen, helfen wir mit ausgezeichneten 

direktkontakten, Präsentationen auf führenden Messen, weiteren Hintergrundinformationen und anderen 

Maßnahmen beim Markteinstieg.

UNterStütZUNG voN ANfANG AN

Prunes Increase Bone Density**

Heart Healthy

Great Source of Antioxidants, Fiber, 
Vitamins, and Minerals 

Naturally Gluten Free, Cholesterol 
Free, and Fat Free

Prurun

Hearar

Grea
Vitam

Natu
Free,

Why Hill View Packing?

Vertically Integrated

HACCP, International Food 
Standard Certification, 
Organic Certification, 
and Kosher

Custom packaging: 
bag in a box, canister, 
and pillow pack

Capabilities: Pitted Prunes*, 
Diced Prunes, Prune Juice, 
Prune Concentrate, 
Fig Concentrate and
Date Concentrate

www.hillviewpacking.com 

Hill View Packing Co., Inc. specializes in processing, 
packing, and shipping California Grown Dried Plums, 
Juice, and Concentrate all around the world. With 
three generations of experience, we take pride and 
care in producing high-quality products under the Hill 
View Brand or Private Label.

* Elliot Pitted & Ashlock Pitted
** Independent study conducted at Florida State University

3680A Charter Park Dr., San Jose, CA  95136 
Phone: (530) 668-7642  email: sales@hillviewpacking.com

Family Owned & Operated
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Before a product from the producer country can be sold in europe, it of course first has to get there. But our partners need not worry - we 

take care of all relevant steps in this respect. We secure corresponding transport capacities and organize shipping, for example, via direct 

service contracts with shipping companies or NvoCC´s (non-vessel operating carriers). 

We take goods on consignment including the del credere towards our partners and delivery risk vis-à-vis buyers if already present. We then 

accompany your goods to their destination, along with all necessary controls and inspections at the prescribed intervals. importing food-

stuffs into the eU is an exceedingly complicated undertaking, which requires the fulfillment of countless, ever changing legal conditions. 

However, we are always up-to-date on current developments and are experienced when it comes to paving the way to new markets. this 

includes all required procedural steps from the provision of product samples for presentations and processing of defective products up to 

and including properly completed customs forms.

We PAve tHe WAY to YoUr NeW MArket



Bevor ein Produkt aus den erzeugerländern in europa verkauft werden kann, muss es natürlich erst einmal vor ort sein. darüber müs-

sen sich unsere Partner aber keine Gedanken machen, denn alle in diesem Zusammenhang stehenden Aufgaben nehmen wir ihnen ab. 

Wir besorgen entsprechende transportkapazitäten und organisieren beispielsweise über direkte Servicekontrakte mit reedereien oder  

NvoCCs (non-vessel operating common carrier) die Beförderung. 

die Waren übernehmen wir in kommission, einschließlich des delkredere gegenüber unseren Partnern und des Lieferrisikos gegenüber 

eventuell schon vorhandenen Abnehmern. dann begleiten wir sie mit allen notwendigen kontrollen und Untersuchungen in den vorge-

schriebenen intervallen an den Bestimmungsort. der import von Lebensmitteln in die eU ist ein äußerst komplexes thema, bei dem 

unzählige und sich immer wieder ändernde rechtliche rahmenbedingungen zu erfüllen sind. Aber wir sind stets auf dem Laufenden und 

haben die erfahrung, um den Weg auf die Märkte zu ebnen. das schließt alle notwendigen verfahrensschritte von der Bereitstellung von 

Produktmustern für vorführungen und der Bearbeitung fehlerhafter Produkte bis zu den korrekt ausgefüllten verzollungsformularen ein.

Wir eBNeN deN WeG ZUM MArkt
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California Direct (Germany) GmbH 
Lindenstraße 17, 21244 Buchholz, Germany   
T: +49 (0)4181 90910, F: +49 (0)4181 909180,

E: mail@palm-nutsandmore.de
www.palm-nutsandmore.de

California Almonds
CalNut Marketing, Inc, 523 Downey Avenue

Modesto, California 95354, USA
Ph: +1 (209) 523 6424, Fx: +1 (209)  523 7742

sales@calnutmarketing.com
www.calnutmarketing.com

the next step we assist our producers with concerns the practical preparation of their goods for sale. Warehouse logistics is an important 

aspect in this respect. We take care of storage options, which are technically aligned with the special requirements of our products, comply 

with all required hygienic standards and guarantee rapid, economical turnover.

our offering also includes monitoring storage and retrieval processes as well as the monitoring of stock in order to ensure unrestricted 

availability of nuts and dried/soft fruits at all times. Continual neutral controls by approved, laboratories holding relevant certifications ensure 

that the high quality of products at their place of origin remains intact during storage. We of course take care of any additional production 

steps necessary to secure the salability of goods. We find suitable production sites, plan and monitor production.

fit for SALe



Mariani Nut Company has grown to become 
one of the largest, privately-held, 

walnut and almond processors in the world. 

Mariani of California (Germany) 
Trockenfrüchte GmbH

The No. 1 in California Walnuts.

709 Dutton Street, Winters, California 95694, USA
www.marianinut.com

Lindenstraße 17, 21244 Buchholz, Germany   
T: +49 (0)4181 90910, F: +49 (0)4181 909180, E: mail@palm-nutsandmore.de

der nächste Schritt, bei dem wir unsere Hersteller unterstützen, betrifft praktisch die vorbereitung der Ware für den verkauf. Hier ist die La-

gerlogistik ein wichtiger Punkt. Wir kümmern uns um Lagermöglichkeiten, die technisch auf die besonderen Anforderungen unserer Produkte 

abgestimmt sind, allen erforderlichen Hygienestandards entsprechen und einen schnellen und wirtschaftlichen Umschlag gewährleisten.

Zu unserem Angebot gehört es auch, die ein- und Auslagerungsvorgänge sowie die Bestände zu überwachen, um jederzeit eine unein-

geschränkte verfügbarkeit der Nüsse und trocken-/Softfrüchte sicherzustellen. kontinuierliche neutrale kontrollen durch zugelassene und 

einschlägig zertifizierte Labore sind die Garanten, dass die hohe Ursprungsqualität der Produkte während der Lagerung erhalten bleibt. 

Sind für die verkaufsfähigkeit der erzeugnisse zusätzliche Produktionsschritte erforderlich, kümmern wir uns darum ebenfalls: Wir suchen 

geeignete Produktionsstätten, planen die fertigung und überwachen sie.

fit für deN verkAUf
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Perfekt ZUM kUNdeN

We support you along all links of the logistics chain, which of course means that our service also includes the last step. We handle the entire 

distribution of orders and arrange the transport of goods to the destination for wholesale customers and the processing industry. We also offer 

these services for the food retailers - supplemented with full service for packaging in standard commercial units. 

We find suitable packaging plants and arrange the right packaging material for you. We then closely coordinate the development of the individual 

packages with the supplier and packaging plant. in the process, we account for aspects such as attractive appearance, compliance with cor-

porate design regulations/proprietary brand specifications or legally prescribed product data. the full range of services from one source – that‘s 

what we believe a service agency should offer.

Wir unterstützen bei allen Gliedern der Logistikkette – deswegen umfasst unser Service natürlich auch den letzten Schritt. für Großabnehmer 

und die weiterverarbeitende industrie übernehmen wir die gesamte distribution der Aufträge und organisieren den Warentransport an den Be-

stimmungsort. das bieten wir ebenso für den Lebensmitteleinzelhandel – ergänzend mit full Service rund um die verpackung in handelsübliche 

einheiten. 

Wir suchen und finden geeignete Abpackbetriebe und organisieren das passende verpackungsmaterial. Anschließend erfolgt in enger Abstim-

mung mit dem Lieferanten und dem Abpackbetrieb die entwicklung der einzelnen verpackungen. Hier sind u. a. ein attraktives erscheinungsbild, 

die einhaltung von Corporate design-vorschriften/eigenmarkenvorgaben oder rechtlich vorgeschriebene Produktangaben zu berücksichtigen. 

von A bis Z komplette Leistung aus einer Hand – das verstehen wir unter einer Serviceagentur.

riGHt for tHe CoNSUMer



Qualität        Innovation        Tradition

Your Full-Service-
Logistic-Partner

Food

IFS

international    
        featured 
     standards 

®

Hafenbetrieb mit hohem
Service- und Qualitätsniveau
seit über  Jahren

•  Lagerung und Kühllagerung
•  Umschlag
•  Veredelung
•  Reinigung und Mischung

Spezialist für Lebensmittelrohware 
wie z.B. Backsaaten, Nüsse, 
Trockenfrüchte etc. 

•  Mehr als 20.000 m² Lager äche
•  Alarm- und Brandgeschützt
•  Offenes Zolllager Typ D
•  Bio-, HACCP- und IFS-Zerti ziert

www.eichholtz.de

ROBERT 
SCHÜLER
Versicherungsmakler GmbH & Co. KG

Neue Große Bergstr. 9 · 22767 Hamburg · Tel. 040.30 68 09-0
Fax 040.30 68 09-11 · info@robertschueler.de 

www.robertschueler.de

NÜSSE, als Kern oder in der Schale, sowie Trocken-
früchte aller Art und Güte sind PREMIUM-Artikel, die 
längst als Ganzjahresprodukte von unseren Kunden 
auf den Weltmärkten in entsprechenden Mengen und 
besten Qualitäten zu marktfähigen Preisen beschaffen 
werden, um diese dem Gross- und Einzelhandel- den 
Vorgaben entsprechend konfektioniert und verpackt- 
rund um die Uhr, „just in time“, zur Verfügung stellen.

Dieses setzt eine hohe Kompetenz und Verantwortung
unserer Vertragspartner voraus, die wir als speziali-
sierter Versicherungsmakler in allen Belangen un-
terstützen.
Vom Ursprungsland bis in die Verkaufsregale schüt-
zen wir die Wertschöpfungskette durch unsere umfas-
senden und abgestimmten Versicherungsprodukte.

Die Abdeckung möglicher Ansprüche, von Produkt-
haftung bis hin zur einer eventuell notwendigen Rück-
holaktion, gehören- neben sämtlichen betrieblichen 
Versicherungen der Unternehmen- zu unseren Aufga-
ben.
Auch die  Absicherung der persönlichen Haftung der 
Geschäftsführer durch eine D&O Deckung ist ein we-
sentlicher Bestandteil unserer Dienstleistung.

Lassen Sie sich beraten, testen Sie uns und genießen 
auch Sie künftig unseren seit über 3 Jahrzehnten be-
stehenden PREMIUM-Versicherungsschutz.

Voll auf die 
Nüsse?

Oder besser gut versichert...?!

15



PALM Nuts & More Nuß und 
Trockenfrucht GmbH & Co. KG

Lindenstraße 17

d-21244 Buchholz/Nordheide

telefon: +49 4181 9091-0

telefax: +49 4181 9091-80

mail@palm-nutsandmore.de

www.palm-nutsandmore.de


